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内容概要

这本全英文版《美国学生文学简史》，由耶鲁大学英语文学教授Henry Beers为英美学生编写，是一部
英美文学简史教程，分为上下两部分，包括英国文学史和美国文学史，共17篇章。对于准备出国留学
或英语专业学习者来讲，英美文学史是一门必须了解和学习的课程。
《美国学生文学简史》全书配套英文朗读ＭＰ３文件免费下载，在帮助读者学习英美文学史的同时，
更好地训练英语阅读水平，带领读者步入优美的英语文学世界。《美国学生文学简史》英文原版读本
，不仅能让国内学生依托教材，全面系统地训练英语，同时，通过书中的故事与文学作品，感受英美
历史文化，培养良好的阅读兴趣与品味。《美国学生文学简史》也适合成人英语学习者提高英语阅读
水平使用，让众多国内读者在了解西方文学的同时，感受英语语言的魅力。
In so brief a history of so rich a literature, the problem is how to get room enough to give, not an adequate
impression-that is impossiblebut any impression at all of the subject. To do this I have crowded out everything but
belles-lettres. Books in philosophy, history, science, etc., however important in the history of English thought,
receive the merest incidental mention, or even no mention at all. Again, I have omitted the literature of the
Anglo-Saxon period, which is written in a language nearly as hard for a modern Englishman to read as German is,
or Dutch. Caedmon and Cynewulf are no more a part of English literature than Vergil and Horace are of Italian. I
have also left out the vernacular literature of the Scotch before the time of Burns. Up to the
date of the union Scotland was a separate kingdom, and its literature had a development independent of the
English, though parallel with it.
In dividing the history into periods, I have followed, with some modifications, the divisions made by Mr. Stopford
Brooke in his excellent little Primer of English Literature. A short reading course is appended to each chapter.
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书籍目录

PART I Outline Sketch of English Literature
CHAPTER 1
FROM THE CONQUEST TO CHAUCER // 001
CHAPTER 2
FROM CHAUCER TO SPENSER // 017
CHAPTER 3
THE AGE OF SHAKSPERE // 035
CHAPTER 4
THE AGE OF MILTON // 061
CHAPTER 5
FROM THE RESTORATION TO
THE DEATH OF POPE // 082
CHAPTER 6
FROM THE DEATH
OF POPE TO THE FRENCH REVOLUTION // 098
CHAPTER 7
FROM THE FRENCH REVOLUTION TO
THE DEATH OF SCOTT // 113
CHAPTER 8
FROM THE DEATH
OF SCOTT TO THE PRESENT TIME // 136
CHAPTER 9
THEOLOGICAL AND RELIGIOUS
LITERATURE IN GREAT BRITAIN // 153
PART II Outline Sketch of American Literature
CHAPTER 10
THE COLONIAL PERIOD // 161
CHAPTER 11
THE REVOLUTIONARY PERIOD // 184
CHAPTER 12
THE ERA OF NATIONAL EXPANSION // 202
CHAPTER 13
THE CONCORD WRITERS // 220
CHAPTER 14
THE CAMBRIDGE SCHOLARS // 240
CHAPTER 15
LITERATURE IN THE CITIES // 261
CHAPTER 16
LITERATURE SINCE 1861 // 284
CHAPTER 17
THEOLOGICAL AND
RELIGIOUS LITERATURE IN AMERICA // 305
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